



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 07-07-2025 03:36:12 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 07-07-2025 03:36:12 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار عن وقوع الحدث الجوهرية المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهرية
Date of event: 06-07-2025	تاريخ الحدث الجوهرية: 2025-07-06
Other	أخرى
In continuation of the program being implemented by the Board of Directors to correct the company's financial situation, we would like to inform you that the company has reached an agreement with Abra Al-Mafraq Mining Company to waive an amount of (3,692,457) three million six hundred and ninety-two thousand four hundred and fifty-seven dinars, from a total debt amount of (4,192,457) four million one hundred and ninety-two thousand four hundred and fifty-seven dinars. The remaining amount of (500,000) five hundred thousand dinars will be scheduled for monthly payments over (24) months. The debt waiver is a support from Abra Al-Mafraq Mining Company to the company, believing in the correction of the company's financial situation, which will have a positive impact on the company's financial position, equity, and book value per share.	استكمالا للبرنامج الذي يقوم به مجلس الإدارة بتصويب أوضاع الشركة المالية ، يرجى إعلامكم بأن الشركة قد قامت بالاتفاق مع شركة عبر المفرق للتعدين على إسقاط مبلغ (3,692,457) ثلاث ملايين وستمائة واثنان وتسعون ألف وأربعمائة وسبعة وخمسون دينار ، من أصل دين قدره (4,192,457) أربع مليون ومائة واثنان وتسعون ألف وأربعمائة وسبعة وخمسون دينار. وجدولة المبلغ المتبقي وقدره (500,000) خمسمائة ألف دينار على أقساط شهرية وعلى (24) شهر . إن اسقاط الدين هو دعم من شركة عبر المفرق للتعدين للشركة وإيمانها منها لتصويب أوضاع الشركة المالية، مما سيكون له الأثر الإيجابي على المركز المالي للشركة وعلى حقوق الملكية وعلى القيمة الدفترية للسهم .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea